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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Met ingang van 5 februari 2016 zal de huurovereenkomst met De Bombardon en BVC (Stichting Brabants 
Vormingscentrum) worden beëindigd. In de Raadsinformatiebrief van 3 november 2015 (nummer 71) wordt 
het volgende gesteld: 

“(…) Van het BVC en De Bombardon vraagt dit bereidheid om zich aan te passen en hun activiteiten 
in afstemming met andere gebruikers uit te oefenen. Ten aanzien van de verschillende aangereikte 
mogelijkheden van huisvesting heeft De Bombardon aangegeven dat deze niet voldoen aan hun 
wensen en eisen. Het College is van mening dat er voldoende alternatieve mogelijkheden zijn. De 
afweging om hier wel of geen gebruik van te maken is de verantwoordelijkheid van De Bombardon. 
Ook het BVC wordt door de gemeente ondersteund in het vinden van een alternatieve locatie. Dit 
proces vindt in goed overleg plaats.(...)”.  

Uit de RIB blijkt dat het zoeken naar een alternatieve locatie voor de BVC in goed overleg plaatsvindt. Gelet 
op de RIB maken wij ons echter zorgen over de zoektocht voor een alternatieve locatie voor De Bombardon. 
Als D66 vinden we het belangrijk dat de leden van de biljartvereniging niet op straat komen te staan. 
Immers, iedereen doet mee. Tevens vindt D66 dat de inwoners van Helmond plezier moeten kunnen 
beleven aan “sport en bewegen”. Sport en bewegen draagt namelijk ook bij aan de leefbaarheid van een wijk 
en aan het sociale netwerk. Dit leidt bij ons tot de volgende vragen: 
1. Waarom past De Bombardon niet in het concept van “Gezondheid en Bewegen” van de voormalige 

Leonardusschool? 
2. Wat is de laatste stand van zaken rondom het vinden van een alternatieve locatie voor De 

Bombardon? 
3. Welke alternatieven zijn aangedragen en waarom voldoen deze niet aan de wensen en eisen van de 

Bombardon? 
4. Is de verantwoordelijke wethouder voornemens om op korte termijn een gesprek in te plannen met 

De Bombardon om nogmaals over een alternatieve locatie te spreken? Zo nee, waarom niet? 
 
Graag vernemen wij uw reactie. 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van D66 
Gaby van den Waardenburg, Raadslid 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. Stichting Stedelijke Kontakt en Ontspanningsgroep De Bombardon heeft een sociale functie voor 
senioren. De leden spelen biljart en ontmoeten en ondersteunen elkaar. Hierbij wordt een drankje 
gedronken, waaronder ook alcoholisch, en gerookt. Het College waardeert de sociale functie van 
S.K.K.O De Bombardon, maar vindt de invulling ervan niet passen bij het stimuleren van gezondheid 
(zie onder). Wij zien de wijkaccommodatie als geschikte plek voor de leden om hun activiteiten uit te 
oefenen. Wijkaccommodaties bieden aan organisaties als De Bombardon in het kader van 
ontmoeting en sociale samenhang een plek. De andere biljartverenigingen in Helmond functioneren, 
naar tevredenheid, om die reden ook in wijkaccommodaties.  

2. Zie vraag 3. 
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3. Bestuurlijk is er de afgelopen jaren regelmatig gesproken met De Bombardon. Wethouders Van der 
Zanden en Stienen hebben eind oktober voor het laatst met het bestuur van De Bombardon 
gesproken. In dit gesprek zijn opnieuw beschikbare locaties geopperd en is aangegeven dat de 
gemeente graag wil meedenken over het wegnemen van mogelijke obstakels bij een andere locatie. 
In november en december zijn ambtelijk gesprekken gevoerd met het bestuur van De Bombardon, 
waarin opnieuw is aangegeven welke wijkaccommodaties beschikbaar zijn en aangeboden is 
nogmaals gezamenlijk de gesprekken met de wijkaccommodaties te voeren.  
De wethouder en/of haar ambtenaren zullen in januari opnieuw aan het bestuur van De Bombardon 
de beleidslijn uitleggen, ondersteuning aanbieden en aangeven dat de deuren van de 
wijkaccommodaties open blijven staan voor De Bombardon.  

4. Sinds het besluit van de gemeenteraad in 2011 om te bezuinigen op wijkaccommodaties is met het 
bestuur van De Bombardon een intensief traject gestart om samen te zoeken naar alternatieve 
huisvesting en zijn diverse gesprekken gevoerd. Deze gesprekken duren tot op heden voort.  

De gemeente faciliteert de huisvesting van maatschappelijke organisaties middels wijkaccommodaties. De 
gemeente subsidieert geen huurkosten. Wij zijn van mening dat de wijkaccommodaties ook voor De 
Bombardon mogelijkheden bieden (denk aan St. Anna, De Kamenij, De Lier en Westwijzer). Daarnaast is 
meegedacht over de mogelijkheden voor De Bombardon buiten de wijkaccommodaties. Denk hierbij aan De 
Pannehoeve, het gebouw van Scouting Paulus, het voormalige gebouw van het Stadsarchief, en het 
voormalig PRS-gebouw (Plantsoenen, Reiniging en Sportzaken), verzorgingshuis Keyserinnedael en 
sportvereniging HVV.  
De Bombardon geeft bij alle locaties, wijkaccommodaties en de overige locaties, aan dat deze niet voldoen 
aan hun wensen en eisen, te weten: 
- de locatie moet in de buurt gelegen zijn van de huidige huisvesting in de Leonardusschool. Dit vanwege 

het feit dat de oudere leden uit de directe omgeving van de Leonardusschool komen; 

- iedere dag moet in de middag gebruik kunnen worden gemaakt van de ruimte. De ochtend is niet 
gewenst, vanwege de hoge leeftijd van de leden; 

- er moeten vijf middagen beschikbaar zijn, om te kunnen biljarten en competities te spelen/organiseren; 
- de huisvesting moet ruimte bieden aan 2 biljarttafels; 
- er moet gebruik kunnen worden gemaakt van consumpties tegen eenzelfde prijs als die op de huidige 

locatie door De Bombardon zelf voor haar leden wordt gerekend; 

- De Bombardon wil als stichting zelfstandig opereren en niet onder het beheer van anderen vallen. 
- de gemeente moet de huisvesting (deels) subsidiëren.  
Wij zijn van mening dat alternatieve huisvesting beschikbaar is, waar De Bombardon haar activiteiten kan 
voortzetten. Dit vraagt van De Bombardon - die primair zelf verantwoordelijk is voor het vinden van een 
nieuwe locatie, waarin de gemeente kan en wil ondersteunen - dan wel dat zij bereid is haar wensen en 
eisen aan te passen en in afstemming met andere gebruikers van de betreffende locaties haar activiteiten te 
willen uitoefenen. Net als andere partijen, waaronder andere biljartverenigingen, die van wijkaccommodaties 
gebruik kunnen maken. Op dit moment is het aan De Bombardon om hierin een keuze te maken. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


